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Του: Κωνσταντίνου Μπούμπα, βουλευτού Νομού Σερρών

ΠΡΟΣ : Tον Υπουργό Υγείας
Τον Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων

ΘΕΜΑ: «Έλλειψη παιδοχειρουργών στο Γενικό Νοσοκομείο Γιαννιτσών»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Όπως  πληροφορούμαστε,  το  Γενικό  Νοσοκομείο  Γιαννιτσών  αντιμετωπίζει
προβλήματα στην διενέργεια των τακτικών χειρουργείων του, στο παιδιατρικό τμήμα,
λόγω έλλειψης παιδοχειρουργών. Αυτό έχει ως αποτέλεσμα, να χρειάζεται η άμεση
διαμετακομιδή των περιστατικών σε άλλο νοσηλευτικό ίδρυμα, σε περίπτωση μιας
επείγουσας  κατάστασης.  Το  Γενικό  Νοσοκομείο  Γιαννιτσών εξυπηρετεί  πληθυσμό
άνω  των  30.000  κατοίκων,  αλλά  παρ’  όλα  αυτά,  η  διαμετακομιδή  ασθενών  στα
νοσοκομεία  της  Θεσσαλονίκης  τείνουν  να  γίνουν  συχνό  φαινόμενο.  Η  απουσία
παιδοχειρουργού στο εν λόγω νοσοκομείο ήδη μετρά αρκετά χρόνια.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Προτίθεσθε  να  προβείτε  στις  απαραίτητες  ενέργειες,  προκειμένου  να  καλυφθούν
άμεσα  οι  κενές  οργανικές  θέσεις  με  μόνιμους  διορισμούς,  όσον  αφορά  στους
παιδοχειρουργούς για το Γενικό Νοσοκομείο Γιαννιτσών;

Ο ερωτών βουλευτής 

Κωνσταντίνος Μπούμπας
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